

SKIN & Dr

ONLY HANDMADE NATURAL COSMETICS



SKIN & Dr Aloe Soothing Gel 98%

Product Features

Aloe Vera Leaf Extract 98% : California Organic (CAI certified) Aloe Vera Leaf Extract 98% and hyaluronic acid bring synergy effect to fill up skin moisture. **Skin Soothing effect** : Aloe Vera Leaf Extract soothe sensitive skin which is tired and stressed from the external environment. **9 in 1 Multi Care** : Skin & Dr Aloe Soothing Gel can be used in many ways - including skin, hair and nail, for both men and women. **Long Lasting Moisture** : Moist 24 TM PH ingredient works for long lasting moisture and healthy skin. **Fresh Feeling** : Fresh soothing gel refreshes skin with a cooling sensation, without the sticky residue.

How to use : When skin (face, body, hair etc.) needs moisture and soothing, apply proper amount along skin texture and dab lightly for absorption.

Capacity : 300ml



SKIN & Dr Foam Cleanser Olive Oil

Features : Olive oil and Macadamia seed oil are contained for skin moisturizing. After foam washing, it helps relieve skin tightness with lasting moisture. Creamy type formula helps to clean skin smoothly and clearly.

How to use : For morning and night face washing, take proper amount on to the palm and make enough foam. Then, wash and massage face gently.

Capacity : 150ml



SKIN & Dr Foam Cleanser Vitamin C

Features : The contained Vitamin C derivative helps skin to turn to brighter from dull and tired skin during face washing. With soft foam, make-up residues and skin wastes are removed and skin becomes clean and luminous.

How to use : For morning and night face washing, take proper amount on to the palm and make enough foam. Then, wash and massage face gently.

Capacity : 150ml



SKIN & Dr Foam Cleanser Olive Collagen

Features : While skin cleans thoroughly with smooth and rich foam, the contained collagen ingredient helps to improve skin elasticity. Peptide ingredient makes skin clearer and healthier.

How to use : For morning and night face washing, take proper amount on to the palm and make enough foam. Then, wash and massage face gently.

Capacity : 150ml



SKIN & Dr Foam Cleanser Salicylic Acid

Features : This foam cleanser is excellent to remove dead skin cells and good at care soft and clean skin texture. Old dead skin cell can be a reason of dirty and dull skin, and this foam helps to remove it without irritation, for brighter and clearer skin.

How to use : For morning and night face washing, take proper amount on to the palm and make enough foam. Then, wash and massage face gently.

Capacity : 150ml



SKIN & Dr Foam Cleanser Charcoal

Features : Charcoal, which has excellent sebum absorption properties, is contained in this cleanser along with fine botanical extracts for a cleansing effect. These ingredients help to remove sebum in pore and skin wastes thoroughly. Skin is refreshed by deep cleansing and pore care.

How to use : For morning and night face washing, take proper amount on to the palm and make enough foam. Then, wash and massage face gently.

Capacity : 150ml

SKIN & Dr



SKIN & Dr 芦荟舒缓凝胶(SOOTHING GEL) 98%

芦荟叶提取物 98% / 敏感肌肤会变得非常脆弱。芦荟舒缓凝胶
特点与功能：芦荟叶提取物 98% 美国加利福尼亚认证有机农(OM)国际品质保证有机认证(芦荟叶提取物98%和透明质酸的综合效应)供给皮肤充足的水分。
镇定皮肤作用：芦荟叶提取物能够镇定敏感肌肤，并有助于舒缓疲劳肌肤。
9in1合二为一的多功能全面护理方案：不分男女，皮肤、头发、手指甲等各部位均可使用的多功能舒缓凝胶
充足的水分：含有长效补水因子Moist 24TM PH成分，可以较长时间补水锁水，为您打造健康的皮肤。
清爽宜人的使用感：可以感受到自然的清凉感，在涂抹于皮肤的那一瞬间会让你感受到爽快感，可以让皮肤一整天的处于水嫩状态，无任何粘糊的感觉。
使用方法：
 需要镇定皮肤时，取适量于掌心，按照肌肤纹理，均匀涂抹于脸部后，轻打面部帮助吸收。



SKIN & Dr 海洋洗面乳橄榄油

特点与功能：富含有助于皮肤保湿的橄榄油和澳洲坚果籽油等成分，用泡沫洗面乳洗脸后无紧绷感，能够长时间保持湿润，是一款软膏类产品，能够干净地清洗皮肤。
使用方法：早晚洗脸时，取适量于掌心，揉出泡沫后，在脸部轻柔按摩，最后用温水充分洗净。
容量：150ml



SKIN & Dr 海洋洗面乳维生素C

维生素C：富含维生素C衍生物成分，可以干净洗面的同时还能使疲劳暗哑的皮肤变得白雪光亮，柔软的丰富泡沫能够干净地去除化妆品残留及皮肤的废物，使皮肤整天保持光彩照人。
使用方法：早晚洗脸时，取适量于掌心，揉出泡沫后，在脸部轻柔按摩，最后用温水充分洗净。
容量：150ml



SKIN & Dr 海洋洗面乳
胶原蛋白

胶原蛋白：柔软的丰富泡沫能够干净地清洗皮肤，同时还富含胶原蛋白，因此有助于改善皮肤弹性，增加胶原蛋白成分使粗糙无弹性的皮肤变得更加健康美丽。
使用方法：早晚洗脸时，取适量于掌心，揉出泡沫后，在脸部轻柔按摩，最后用温水充分洗净。
容量：150ml



SKIN & Dr 海洋洗面乳
水杨酸

水杨酸：该泡沫洁面乳有助于去除和管理老化角质，使皮肤保持滑润深润。老化角质增厚就是导致皮肤表面不干净，并且引起皮肤暗哑的原因，该产品去角质，既温和又无刺激，打造清透透明的皮肤。
使用方法：早晚洗脸时，取适量于掌心，揉出泡沫后，在脸部轻柔按摩，最后用温水充分洗净。
容量：150ml



SKIN & Dr 海洋洗面乳
黑炭

黑炭：富含具有强力皮肤吸附力的黑炭成分和具有良好洗净效果的植物提取物成分，不仅能够干净地去除残留化妆品，还可以清除皮肤毛孔里的皮脂和废物，使皮肤保持干净清爽。该产品具有深层清洁功能，还彻底进行毛孔管理，更能享受到清爽感。
使用方法：早晚洗脸时，取适量于掌心，揉出泡沫后，在脸部轻柔按摩，最后用温水充分洗净。
容量：150ml